

**BERGAMA ADALET KOMİSYONU**

**(2021 YILI FAALİYET RAPORU)**

İÇİNDEKİLER

[**ADALET KOMİSYONU BAŞKANI SUNUŞU 3**](#_Toc94867849)

[**CUMHURİYET BAŞSAVCISI SUNUŞU 4**](#_Toc94867850)

[**1. GENEL BİLGİLER 5**](#_Toc94867851)

[**A. ADLİYENİN FİZİKİ YAPISI 5**](#_Toc94867852)

[**B*.* MAHKEMELER, CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI VE DİĞER BİRİMLERE İLİŞKİN BİLGİLER 8**](#_Toc94867855)

[**C. TEKNOLOJİK KAYNAKLAR 11**](#_Toc94867858)

[**D. İNSAN KAYNAKLARI 12**](#_Toc94867861)

[**2. FAALİYETLERE İLİŞKİN BİLGİLER 18**](#_Toc94867864)

[**A. MALİ BİLGİLER 18**](#_Toc94867865)

[**B. CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞINA İLİŞKİN BİLGİLER 21**](#_Toc94867868)

[**C. MAHKEMELERE İLİŞKİN BİLGİLER 30**](#_Toc94867871)

[**D.İCRA VE İFLAS DAİRELERİNE İLİŞKİN BİLGİLER 52**](#_Toc94867874)

[**E. ÖN BÜRO VE MEDYA İLETİŞİM BÜROLARINA İLİŞKİN BİLGİLER 54**](#_Toc94867877)

[**F. CEZALARIN İNFAZINA İLİŞKİN BİLGİLER 55**](#_Toc94867878)

[**G. DİĞER ADALET KURUMLARINA İLİŞKİN BİLGİLER 58**](#_Toc94867881)

[**H. DİĞER BİLGİLER 59**](#_Toc94867885)

[**3. DEĞERLENDİRME VE SONUÇ 59**](#_Toc94867886)

# 

***Adalet Komisyonu Başkanı***

Yargıda şeffaflık ve hesap verilebilirliğin geliştirilmesi hedefi doğrultusunda Bergama ve mülhakat Dikili ve Kınık Adliyelerini kapsayacak şekilde 2021 yılına ait iş bu faaliyet raporu kamuoyunu bilgilendirme amacıyla Ulusal Yargı Ağı Bilişim Sisteminde yer alan veriler esas alınarak hazırlanmıştır.

Faaliyet raporları bir yandan hesap verilebilirlik ve şeffaflığın geliştirilmesine hizmet ederken diğer yandan kamuoyu tarafından adalet hizmetlerinin işleyişinin ve performansının denetlenmesini sağlamaktadır. Kamuoyuna yargısal faaliyetler ile ilgili düzenli olarak bilgi verilmesi, aynı zamanda yargıya olan güveni de artıracaktır.

Hukukun idesi adaletten başka bir şey olamaz. Adaletin tecellisi toplumlarda yargıya olan güvenin artması açısından hayati öneme sahiptir. Bu bilinç ve iradeyle her zaman fedakarca, özveriyle çalışan Hakimlerimiz ve Cumhuriyet Savcılarımız 2021 yılında da aynı şekilde özveriyle çalışan personelimizle birlikte üstün gayret göstererek bu çalışmalarını sürdürmüşlerdir.

Bir yıllık çalışma dönemi sonunda bizlere de öz değerlendirme yapılmasını sağlayan, önümüzdeki dönem için bir yol haritası olacağı düşüncesiyle hazırlanan Bergama Adalet Komisyonu 2021 Yılı Faaliyet Raporunun yargıda şeffaflığın geliştirilmesine hizmet yolunda faydalı olmasını diler, raporun hazırlanmasında emeği geçen çalışma arkadaşlarıma teşekkür ederim.

**Seçkin ŞENLİK 125864**

**Bergama Adalet Komisyonu Başkanı**

# Cumhuriyet Başsavcısı

***Cumhuriyet Başsavcısı***

Yargı hizmetlerinde hesap verilebilirliğin ve şeffaflığın geliştirilmesi amacıyla yayımlanan genelge doğrultusunda adliyemize ilişkin ve Cumhuriyet Başsavcılığımız bünyesinde bulunan birimlere yönelik bilgiler UYAP sisteminde yer alan veriler esas alınarak düzenlenmiştir.

Bergama ilçesi Zafer mahallesi sınırları içerisinde yer alan adliyemiz 1994 yılında Kaymakamlık ek binası olarak 543.41 m2 alanda inşa edilerek Adliye' ye tahsis edilmiştir.

Bergama ilçesi Maltepe mahallesi sınırları içerisinde yer alan 2 blok halinde toplam 20 adet lojman 1989 yılında yapılarak hizmete girmiş olup, her bir dairenin net oturma alanı 72 m2 ve 2+1 olarak inşa edilmiş ve halen faaliyettedir.

Bakanlığımız ile Avrupa Konseyi Proje Ofisi tarafından ortaklaşa yürütülen Mahkeme Yönetimi Sisteminin Güçlendirilmesi Projesi Kapsamında pilot adliye olmamız sebebiyle Adliyemizin fiziki yapısı göz önünde bulundurularak giriş bölümünde ön bürolar ve danışma masası olarak faaliyet görevini yürütmektedir.

Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı bünyesinde kurulan Uzlaştırma Bürosu aktif şekilde kullanılmaktadır. Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından yapılan soruşturmalarda uzlaştırmaya tabi tüm suçlar uzlaştırma bürosu aracılığıyla uzlaştırmacılara yönlendirilmekte olup, uzlaştırmaya tabi suçların dava açılmadan sonuçlanmasına çalışılmaktadır. Uzlaştırma Bürosuna gönderilen dosyaların % 54'inde uzlaştırma işlemi başarıyla gerçekleştirilmiş.

Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı'na 2021 yılı içerisinde toplam 6453 adet soruşturma dosyası gelmiş olup, 2021 yılında devreden 6234 dosya ile birlikte toplam 12687 soruşturma dosyasından 4845 adedi karara çıkartılmış ve % 75,08 temizlenme rakamına ulaşılmış olup, İlamat İnfaz Bürosuna 11509 devir ile birlikte 4956 ilam daha kayda girmiş olup, toplam 16465 dosyanın 3266 adedi sonuçlandırılmıştır.

Bergama Denetimli Serbestlik Müdürlüğü adliyemiz içerisinde faaliyetini sürdürmekte olup, kurumda 1 müdür, 1 öğretmen, 1 sosyolog, 1 psikolog, 1 hizmetli, 1 memur ve 13 infaz ve korumu memuru çalışmakta olup, 15 m2 lik bir müdür odası, 15 m2 lik 3 adet uzman ve memur odası ile 25 m2 lik bir toplantı salonu mevcuttur.

Bergama yeni adalet sarayı yapımı için Bergama İlçesi Ertuğrul mahallesi 1551 ada 1 parselde kayıtlı 40.684,81 m2 yüzölçümlü taşınmazın Adalet Bakanlığı adına tahsisi için işlemlere başlanılmıştır. Ayrıca mevcut adliye binası içerisinde Adli Görüşme Odası hizmete alınmıştır.

Bergama ilçemizde 1 adet 455 kişi kapasiteli M Tipi Kapalı Cezaevi ve 1 adet 170 kişi kapasiteli Açık Cezaevi bulunmakta olup kapasite sınırları içerisinde hizmet vermektedir.

Adliyemizde bahsi geçen tüm çalışmaların hızlı, güvenilir, şeffaf ve tarafsız gerçekleşmesi noktasında emeği geçen değerli Cumhuriyet savcısı meslektaşlarım, kolluk kuvvetlerimiz ile tüm yardımcı Adliye personeline teşekkür eder 2021 yılına ait faaliyet raporunun yararlı olmasını dilerim.

**Korhan SERT - 165938**

**Bergama Cumhuriyet Başsavcısı**

## 1. GENEL BİLGİLER

### A. ADLİYENİN FİZİKİ YAPISI

#### MERKEZ BERGAMA ADLİYESİ

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Hizmet Binası** | Adres ve İletişim Bilgileri | | | Hizmet Alanı  (M2) |
| Merkez Adliyesi Ana Bina | Adres | Zafer Mah. Cumhuriyet Cad. No:2 | | **2717,05 m2** |
| Telefon | 0232 631 29 31 | |
| Faks | 0232 631 29 34 | |
| ...Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| ... Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| Baro Odası | | Var  Yok | |  |
| Avukat Bekleme Odası | | Var  Yok | |  |
| Kısıtlı Alan | | Var  Yok | |  |
| Vatandaşlar tarafından kullanılacak kafeterya veya bekleme odaları | | Var  Yok | |  |
| Adliye otoparkı | | Var  Yok |  | |
| Engellilere yönelik önlemler | |  | | |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

**DİKİLİ ADLİYESİ**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Hizmet Binası** | Adres ve İletişim Bilgileri | | | Hizmet Alanı  (M2) |
| Merkez Adliyesi Ana Bina | Adres | Cumhuriyet Mah.313 Sokak No:24 Dikili/İZMİR | | ***5680,20*** |
| Telefon | 0232 671 7611-671 7098-671 9898 | |
| Faks | 0232 671 6252 | |
| ...Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| ... Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| Baro Odası | | Var  Yok | |  |
| Avukat Bekleme Odası | | Var  Yok | |  |
| Kısıtlı Alan | | Var  Yok | |  |
| Vatandaşlar tarafından kullanılacak kafeterya veya bekleme odaları | | Var  Yok | |  |
| Adliye otoparkı | | Var  Yok |  | |
| Engellilere yönelik önlemler | | Engelle erişebilirliği ile ilgili çalışma yapılmıştır(engelli otoparkı, engelli tuvaleti, hissedilebilir yüzey, kroki, engelli asansörü, bina girişi engelli girişi rampası vs) | | |

**KINIK ADLİYESİ**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Hizmet Binası** | Adres ve İletişim Bilgileri | | | Hizmet Alanı  (M2) |
| Merkez Adliyesi Ana Bina | Adres | Aşağı Mah Atatürk Cad. No.40 Hükümet Konağı Kat. 1 Kınık /İzmir | |  |
| Telefon | 0232 6871442 | |
| Faks | 0232 6872143 | |
| ...Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| ... Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| Baro Odası | | Var  Yok | |  |
| Avukat Bekleme Odası | | Var  Yok | |  |
| Kısıtlı Alan | | Var  Yok | |  |
| Vatandaşlar tarafından kullanılacak kafeterya veya bekleme odaları | | Var  Yok | |  |
| Adliye otoparkı | | Var  Yok |  | |
| Engellilere yönelik önlemler | | Engelle erişebilirliği ile ilgili çalışma yapılmıştır (kabarık yazıtlar yerleştirilmiş, engelli rampası vs) | | |

### B*.* MAHKEMELER, CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI ve DİĞER BİRİMLERE İLİŞKİN BİLGİLER

#### BERGAMA ADLİYESİ

**MAHKEMELER**

Ağır Ceza Mahkemesi

1.Asliye Ceza Mahkemesi

2.Asliye Ceza Mahkemesi

3.Asliye Ceza Mahkemesi

Sulh Ceza Hakimliği

1.Asliye Hukuk Mahkemesi

2.Asliye Hukuk Mahkemesi

Sulh Hukuk Mahkemesi

Kadastro Mahkemesi

İcra Mahkemesi

**CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

Hazırlık Bürosu

İnfaz ve İlamat Bürosu

Bakanlık Muhabere Bürosu

Muhabere Bürosu

Emanet Bürosu

Uzlaştırma Bürosu

Kabahat Bürosu

Talimat Bürosu

Adli Sicil Bürosu

**İCRA VE İFLAS DAİRESİ**

İcra Müdürlüğü

**İDARİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ**

İdari İşler Müdürlüğü

**SEÇİM MÜDÜRLÜĞÜ**

Seçim Müdürlüğü

**ÖN BÜRO…**

**ADLİ TIP KURUMU ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**BİLGİ İŞLEM ŞEFLİĞİ**

Bilgi İşlem Bürosu

**DENETİMLİ SERBESTLİK MÜDÜRLÜĞÜ**

Denetimli Serbestlik Müdürlüğü

Savcılık Ön Büro

Ceza Mahkemeleri Ön Büro

Hukuk Mahkemeleri Ön Büro

**DANIŞMA MASASI**

Danışma Masası

**ADLİ GÖRÜŞME ODALARI**

Adli Görüşme Odası

**MEDYA İLETİŞİM BÜROSU…**

Medya İletişim Bürosu

**ADLİ DESTEK VE MAĞDUR HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ**

Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürlüğü

#### MÜLHAKAT ADLİYELER

#### DİKİLİ ADLİYESİ

**MAHKEMELER**

Dikili 1.Asliye Hukuk Mahkemesi

Dikili 2.Asliye Hukuk Mahkemesi

Dikili 1.Asliye Ceza Mahkemesi

Dikili 2.Asliye Ceza Mahkemesi

Dikili Sulh Hukuk Mahkemesi

Dikili Sulh Ceza Hakimliği

Dikili İcra Ceza Mahkemesi

Dikili İcra Hukuk Mahkemesi

**CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

Soruşturma Bürosu

İlamat ve İnfaz Bürosu

Talimat Bürosu

Muhabere Bürosu

Bakanlık Muhabere Bürosu

Adli Sicil Bürosu

Emanet Memurluğu

**İCRA VE İFLAS DAİRESİ**

Dikili İcra Dairesi

**İDARİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ**

YOK (yerine yazı işleri müdürü bakmaktadır)

**SEÇİM MÜDÜRLÜĞÜ**

Dikili İlçe Seçim Müdürlüğü

**ÖN BÜRO**

Bulunmamaktadır

**ADLİ TIP KURUMU ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**BİLGİ İŞLEM ŞEFLİĞİ**

Bulunmamaktadır

**DENETİMLİ SERBESTLİK MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**DANIŞMA MASASI**

Bulunmamaktadır

**ADLİ GÖRÜŞME ODALARI**

Bulunmamaktadır

**MEDYA İLETİŞİM BÜROSU**

Bulunmamaktadır

**ADLİ DESTEK VE MAĞDUR HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

#### KINIK ADLİYESİ

**MAHKEMELER**

Asliye Hukuk Mahkemesi

Asliye Ceza Mahkemesi

Sulh Hukuk Mahkemesi

Sulh Ceza Hakimliği

İcra Ceza Mahkemesi

İcra Hukuk Mahkemesi

**CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

Soruşturma Bürosu

İlamat ve İnfaz Bürosu

Talimat Bürosu

Muhabere Bürosu

Adli Sicil Bürosu

Emanet Memurluğu

**İCRA VE İFLAS DAİRESİ**

İcra Dairesi

**İDARİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**SEÇİM MÜDÜRLÜĞÜ**

**Kınık İlçe Seçim Müdürlüğü**

**ÖN BÜRO…**

**ADLİ TIP KURUMU ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**BİLGİ İŞLEM ŞEFLİĞİ**

Bulunmamaktadır

**DENETİMLİ SERBESTLİK MÜDÜRLÜĞÜ**

BulunmamaktadırBulunmamaktadır

**DANIŞMA MASASI**

Bulunmamaktadır

**ADLİ GÖRÜŞME ODALARI**

Bulunmamaktadır

**MEDYA İLETİŞİM BÜROSU**

Bulunmamaktadır

**ADLİ DESTEK VE MAĞDUR HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

C. TEKNOLOJİK KAYNAKLAR

#### MERKEZ ADLİYESİ

|  |  |
| --- | --- |
| **Bergama Adliyesi** | **2021 Yılı** |
| Masaüstü Bilgisayar | **169** |
| Dizüstü Bilgisayar | **8** |
| Yazıcı | **94** |
| Jeneratör | **2** |
| Tarayıcı | **30** |
| SEGBİS sayısı | **4** |
| e-Duruşma | **-** |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

|  |  |
| --- | --- |
| **Dikili Adliyesi** | **2021 Yılı** |
| Masaüstü Bilgisayar | **34** |
| Dizüstü Bilgisayar | **-** |
| Yazıcı | **25** |
| Jeneratör | **1** |
| Tarayıcı | **8** |
| SEGBİS sayısı | **4** |
| e-Duruşma | **-** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Kınık Adliyesi** | **2021 Yılı** |
| Masaüstü Bilgisayar | **19** |
| Dizüstü Bilgisayar | **5** |
| Yazıcı | **11** |
| Jeneratör | **1** |
| Tarayıcı | **7** |
| SEGBİS sayısı | **1** |
| e-Duruşma | **-** |

### D. İNSAN KAYNAKLARI

#### MERKEZ BERGAMA ADLİYESİ

**Mahkemeler, Cumhuriyet Başsavcılıkları ve Adli Birimlere Göre Personelin Dağılımı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Mahkemelere Göre Dağılım** | |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 7 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 4 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 7 |
| Sulh Ceza Hakimliği | 2 |
| İnfaz Hakimliği | 1 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 9 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 7 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 4 |
| İcra Mahkemesi | 2 |
| Kadastro Mahkemesi | 1 |
| **TOPLAM** | **47** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığına Göre Dağılım** | |
| Hazırlık Bürosu | 14 |
| İlamat ve İnfaz Bürosu | 5 |
| Bakanlık Muhabere Bürosu | 2 |
| **TOPLAM** | **21** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Diğer Birimlere Göre Dağılım** | |
| Adalet Komisyonu | 4 |
| İdari İşler Müdürlüğü | 4 |
| İcra ve İflas Dairesi | 8 |
| Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürlüğü | 3 |
| Adli Tıp Şube Müdürlüğü | - |
| Bilgi İşlem Şefliği | 2 |
| Ön Büro | 5 |
| Danışma Masası | 1 |
| **TOPLAM** | **27** |

* + - **Unvana Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Merkez Adliyesi Mahkemeleri, Cumhuriyet Savcılıkları, Denetimli Serbestlik Müdürlükleri ve Adli Birimlere Göre Dağılım** | |
| İcra Müdürü | 1 |
| İcra Müdür Yardımcısı | 2 |
| İdari İşler Müdürü | 1 |
| Yazı İşleri Müdürü | 8 |
| Şef |  |
| Zabıt Kâtibi | 58 |
| Mübaşir | 8 |
| Bilgisayar İşletmeni | - |
| Emanet Memuru | - |
| Santral Memuru | 1 |
| Tebligat Memuru | - |
| Memur | 2 |
| Teknisyen | 2 |
| Veri Hazırlama Kontrol İşletmeni | - |
| Veznedar | - |
| Şoför | 2 |
| Hizmetli | 8 |
| Kaloriferci | - |
| Psikolog/Pedagog/Sosyal Çalışmacı | 2 |
| **TOPLAM** | **95** |

* + - **Cinsiyete Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Personelin Cinsiyete Göre Dağılımı** | |
| Kadın | 77 |
| Erkek | 18 |
| **TOPLAM** | **95** |

* + - **Hâkim-Savcı Adaylarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hâkim-Savcı Adayları** | |
| Kadın | 1 |
| Erkek | **1** |
| **TOPLAM** | **2** |

* + - **Hâkim ve Cumhuriyet Savcılarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hâkimler** | |
| Kadın | 9 |
| Erkek | **7** |
| **TOPLAM** | **16** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Savcıları** | |
| Kadın | 2 |
| Erkek | 8 |
| **TOPLAM** | 10 |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

#### DİKİLİ ADLİYESİ

**Mahkemeler, Cumhuriyet Başsavcılıkları ve Adli Birimlere Göre Personelin Dağılımı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Mahkemelere Göre Dağılım** | |
| Dikili 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 4 |
| Dikili 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 2 |
| Dikili 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 3 |
| Dikili 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 2 |
| Dikili Sulh Hukuk Mahkemesi | 1 |
| Dikili Sulh Ceza Hakimliği | 1 |
| Hizmetli | 3 |
| **TOPLAM** | **16** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığına Göre Dağılım** | |
| Hazırlık Bürosu | 6 |
| İlamat ve İnfaz Bürosu | 1 |
| Muhabere Bürosu | 1 |
| Özel Kalem | 1 |
| Şoför | 1 |
| Hizmetli | 3 |
| Teknisyen | 1 |
| **TOPLAM** | **14** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Diğer Birimlere Göre Dağılım** | |
| Dikili İcra Müdürlüğü | 4 |
| Yazı İşleri Müdürlüğü | 3 |
| İlçe Seçim Müdürlüğü | 3 |
| **TOPLAM** | **10** |

* + - **Unvana Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Merkez Adliyesi Mahkemeleri, Cumhuriyet Savcılıkları, Denetimli Serbestlik Müdürlükleri ve Adli Birimlere Göre Dağılım** | |
| İcra Müdürü | 1 |
| İcra Müdür Yardımcısı | 1 |
| İcra Katibi | 2 |
| İdari İşler Müdürü | - |
| Yazı İşleri Müdürü | 3 |
| İlçe Seçim Müdürü | 1 |
| İlçe Seçim Katibi | 2 |
| Şef | - |
| Zabıt Kâtibi | 17 |
| Mübaşir | 5 |
| Bilgisayar İşletmeni | - |
| Emanet Memuru | - |
| Santral Memuru | - |
| Tebligat Memuru | - |
| Memur | - |
| Teknisyen | 1 |
| Veri Hazırlama Kontrol İşletmeni | - |
| Veznedar | - |
| Şoför | 1 |
| Hizmetli | 6 |
| Kaloriferci | - |
| Psikolog/Pedagog/Sosyal Çalışmacı | - |
| **TOPLAM** | **40** |

* + - **Cinsiyete Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Personelin Cinsiyete Göre Dağılımı** | |
| Kadın | 18 |
| Erkek | 22 |
| **TOPLAM** | **40** |

* + - **Hâkim ve Cumhuriyet Savcılarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hâkimler** | |
| Kadın | 5 |
| Erkek | **2** |
| **TOPLAM** | **7** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Savcıları** | |
| Kadın | 0 |
| Erkek | **7** |
| **TOPLAM** | **7** |

#### KINIK ADLİYESİ

**Mahkemeler, Cumhuriyet Başsavcılıkları ve Adli Birimlere Göre Personelin Dağılımı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Mahkemelere Göre Dağılım** | |
| Asliye Ceza Mahkemesi, | 3 |
| Sulh Ceza Hakimliği | 2 |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 2 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 2 |
|  |  |
|  |  |
| **TOPLAM** | **9** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığına Göre Dağılım** | |
| Hazırlık Bürosu | 2 |
| Emanet Uzlaşma | 2 |
| Muhabere Bürosu | 4 |
|  |  |
|  |  |
| **TOPLAM** | **8** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Diğer Birimlere Göre Dağılım** | |
| İcra Müdürlüğü | 1 |
| Yazı İşleri Müdürlüğü | 1 |
| İlçe Seçim Müdürlüğü | 2 |
|  |  |
|  |  |
| **TOPLAM** | **4** |

* + - **Unvana Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Merkez Adliyesi Mahkemeleri, Cumhuriyet Savcılıkları, Denetimli Serbestlik Müdürlükleri ve Adli Birimlere Göre Dağılım** | |
| İcra Müdürü | 1 |
| İcra Müdür Yardımcısı | - |
| İcra Katibi | - |
| İdari İşler Müdürü | - |
| Yazı İşleri Müdürü | 1 |
| İlçe Seçim Müdürü | 1 |
| İlçe Seçim Katibi | 1 |
| Şef | - |
| Zabıt Kâtibi | 9 |
| Mübaşir | 2 |
| Bilgisayar İşletmeni | - |
| Emanet Memuru | - |
| Santral Memuru | - |
| Tebligat Memuru | - |
| Memur | 1 |
| Teknisyen | 1 |
| Veri Hazırlama Kontrol İşletmeni | - |
| Veznedar | - |
| Şoför | - |
| Hizmetli | 3 |
| Kaloriferci | - |
| Psikolog/Pedagog/Sosyal Çalışmacı | - |
| **TOPLAM** | **20** |

* + - **Cinsiyete Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Personelin Cinsiyete Göre Dağılımı** | |
| Kadın | 10 |
| Erkek | 10 |
| **TOPLAM** | **20** |

* + - **Hâkim ve Cumhuriyet Savcılarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hâkimler** | |
| Kadın | - |
| Erkek | **2** |
| **TOPLAM** | **2** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Savcıları** | |
| Kadın | 1 |
| Erkek | **2** |
| **TOPLAM** | **3** |

## 2. FAALİYETLERE İLİŞKİN BİLGİLER

### A. MALİ BİLGİLER

#### MERKEZ ADLİYESİ

**BERGAMA ADLİYESİ 2021 YILI BÜTÇE TABLOSU**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ekonomik Kodlar** | | **Genel Bütçe** | **İşyurtları Kurumu Bütçesi** | **Toplam Harcama** |
| 01 | Personel Giderleri | **11.684.141,43** |  | **11.684.141,43** |
| 02 | SGK Devlet Primi Giderleri | **1.603.794,54** |  | **1.603.794,54** |
| 03 | Mal ve Hizmet Alım Giderleri | **4.963.798,88** |  | **4.963.798,88** |
| 03.2 | Tüketime Yönelik Mal ve Malzeme Alımları | 316.999,78 |  | 316.999,78 |
| 03.3 | Yolluklar | 60.786,96 |  | 60.786,96 |
| 03.4 | Görev Giderleri | 257.182,46 |  | 257.182,46 |
| 03.4.80.01 | İlama Bağlı Borçlar  (Berat eden sanık lehine vekalet ücreti) | 256.256,70 |  | 256.256,70 |
| 03.5 | Hizmet Alımları | 4.276.778,58 |  | 4.276.778,58 |
| 03.5.70.01 | Zorunlu Müdafi Giderleri (CMK) | 817.659,49 |  | 817.659,49 |
| 03.5.70.01 | Adli Yardım Giderleri (Hukuk) | 5.175,00 |  | 5.175,00 |
| 03.5.70.04 | Uzlaştırma Giderleri | 213.318,58 |  | 213.318,58 |
| 03.5.70.05 | Arabuluculuk Giderleri | 312.120,00 |  | 312.120,00 |
| 03.6 | Temsil ve Tanıtma Giderleri | - |  | - |
| 03.7 | Menkul Mal, Gayri Maddi Hak Alım, Bakım ve Onarım Giderleri | 24.937,10 |  | 24.937,10 |
| 03.8 | Gayrimenkul Mal Bakım ve Onarım Giderleri | 27.114,00 |  | 27.114,00 |
| 03.9 | Tedavi ve Cenaze Giderleri | - |  | - |
| 05 | Cari Transferler | **-** |  |  |
| 06 | Sermaye Giderleri | **142.228,55** |  | **142.228,55** |
| 06.1 | Mamul Mal Alımları | 96.715,95 |  | 96.715,95 |
| 06.7 | Gayrimenkul Büyük Onarım Giderleri | 45.512,60 |  | 45.512,60 |
| **GENEL TOPLAM** | | **18.393.963,40** |  | **18.393.963,40** |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

#### DİKİLİ ADLİYESİ

**DİKİLİ ADLİYESİ 2021 YILI BÜTÇE TABLOSU**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ekonomik Kodlar** | | **Genel Bütçe** | **İşyurtları Kurumu Bütçesi** | **Toplam Harcama** |
| 01 | Personel Giderleri | **5.155.870,69** | **0** | **5.155.870,69** |
| 02 | SGK Devlet Primi Giderleri | **703.564,87** | **0** | **703.564,87** |
| 03 | Mal ve Hizmet Alım Giderleri | **929.203,92** | **0** | **929.203,92** |
| 03.2 | Tüketime Yönelik Mal ve Malzeme Alımları | 324.168,86 | 0 | 324.168,86 |
| 03.3 | Yolluklar | 12.525,30 | 0 | 12.525,30 |
| 03.4 | Görev Giderleri | 57.567,88 | 0 | 57.567,88 |
| 03.4.80.01 | İlama Bağlı Borçlar  (Berat eden sanık lehine vekalet ücreti) | 57.105,00 |  | 57.105,00 |
| 03.5 | Hizmet Alımları | 409.986,90 | 0 | 409.986,90 |
| 03.5.70.01 | Zorunlu Müdafi Giderleri (CMK) | 249.414,00 | 0 | 249.414,00 |
| 03.5.70.01 | Adli Yardım Giderleri (Hukuk) | 0 | 0 | 0 |
| 03.5.70.04 | Uzlaştırma Giderleri | 136.952,90 | 0 | 136.652,90 |
| 03.5.70.05 | Arabuluculuk Giderleri | 23.620,00 | 0 | 23.620,00 |
| 03.6 | Temsil ve Tanıtma Giderleri | 0 | 0 | 0 |
| 03.7 | Menkul Mal, Gayri Maddi Hak Alım, Bakım ve Onarım Giderleri | 2.525,00 | 0 | 2.525,00 |
| 03.8 | Gayrimenkul Mal Bakım ve Onarım Giderleri | 61.929,37 | 0 | 61.929,37 |
| 03.9 | Tedavi ve Cenaze Giderleri | 0 | 0 | 0 |
| 05 | Cari Transferler | **0** | **0** | **0** |
| 06 | Sermaye Giderleri | **60.500,61** | **0** | **60.500,61** |
| 06.1 | Mamul Mal Alımları | 39.287,15 | 0 | 39.287,15 |
| 06.7 | Gayrimenkul Büyük Onarım Giderleri | 21.213,46 | 0 | 21.213,46 |
| **GENEL TOPLAM** | | 6.849.140,09 | 0 | 6.849.140,09 |

**KINIK ADLİYESİ**

**KINIK ADLİYESİ 2021 YILI BÜTÇE TABLOSU**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ekonomik Kodlar** | | **Genel Bütçe** | **İşyurtları Kurumu Bütçesi** | **Toplam Harcama** |
| 01 | Personel Giderleri | **1.520.695,23** |  | **1.520.695,23** |
| 02 | SGK Devlet Primi Giderleri | **421.716,14** |  | **421.716,14** |
| 03 | Mal ve Hizmet Alım Giderleri | **-** | **-** | **-** |
| 03.2 | Tüketime Yönelik Mal ve Malzeme Alımları | **23.756,24** |  | **23.756,24** |
| 03.3 | Yolluklar | **13.860,48** |  | **13.860,48** |
| 03.4 | Görev Giderleri | **-** | - | **-** |
| 03.4.80.01 | İlama Bağlı Borçlar  (Berat eden sanık lehine vekalet ücreti) | **-** | - | **-** |
| 03.5 | Hizmet Alımları | **453.548,39** |  | **453.548,39** |
| 03.5.70.01 | Zorunlu Müdafi Giderleri (CMK) | **-** | - | **-** |
| 03.5.70.01 | Adli Yardım Giderleri (Hukuk) | **-** | - | **-** |
| 03.5.70.04 | Uzlaştırma Giderleri | **-** | - | **-** |
| 03.5.70.05 | Arabuluculuk Giderleri | **-** | **-** | **-** |
| 03.6 | Temsil ve Tanıtma Giderleri | **-** | **-** | **-** |
| 03.7 | Menkul Mal, Gayri Maddi Hak Alım, Bakım ve Onarım Giderleri | **-** | - | **-** |
| 03.8 | Gayrimenkul Mal Bakım ve Onarım Giderleri | **-** | - | **-** |
| 03.9 | Tedavi ve Cenaze Giderleri | - | - | - |
| 05 | Cari Transferler | - | - | - |
| 06 | Sermaye Giderleri | - | - | - |
| 06.1 | Mamul Mal Alımları | **9.300,00** |  | **9.300,00** |
| 06.7 | Gayrimenkul Büyük Onarım Giderleri | - |  | - |
| **GENEL TOPLAM** | | **2.442.876,48** |  | **2.442.876,48** |

### B. CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞINA İLİŞKİN BİLGİLER

#### MERKEZ CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI

**1. Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyalarının Temizlenme Oranları ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyaları** | | | | |  |  |
|  | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı | 6453 | 6234 | 4845 | 75,08 | 86,77 | 38,18 |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı**  **Suç Türlerine Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Hakaret | 102 |
| **2** | Basit Yaralama | 106 |
| **3** | Kullanmak için uyuşturucu veya uyarıcı madde satın almak, kabul etmek, bulundurmak ve kullanmak | 63 |
| **4** | Tehdit | 104 |
| **5** | Mala zarar verme | 78 |
| **6** | Taksirle bir kişinin yaralanmasına neden olma | 48 |
| **7** | Trafik güvenliğini tehlikeye sormak | 36 |
| **8** | Konut dokunulmazlığını ihlal etmek | 102 |
| **9** | Bina içinde muhafaza altına alınmış olan eşya hakkında hırsızlık | 109 |
| **10** | Adet gereği açıkta bırakılmış eşya hakkında hırsızlık | 109 |
|  | **TOPLAM** |  |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı** | | |
| **Suç Türü** | | **Dosya Sayısı** |
| **1** | Herkesin girebileceği bir yerde bırakılmakla birlikte kilitlenmek suretiyle hırsızlık | 198 |
| **2** | Adet gereği açıkta bırakılmış eşya hakkında hırsızlık | 160 |
| **3** | Konut dokunulmazlığını ihlal etmek | 134 |
| **4** | Mala zarar verme | 132 |
| **5** | Taksirli bir kişinin yaralanmasına neden olma | 96 |
| **6** | Bina içinde muhafaza altına alınmış olan eşya hakkında hırsızlık | 76 |
| **7** | Dolandırıcılık | 64 |
| **8** | Bilişim sistemleri Banka veya kredi kurumlarının araç olarak kullanılması suretiyle dolandırıcılık | 61 |
| **9** | Basit yaralama | 29 |
| **10** | Kişilerin huzur ve sükununu bozma | 12 |
|  | **TOPLAM** | 962 |

1. **Yıllara Göre Açılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Son Beş Yıla Göre Soruşturma Dosya Sayıları** | |
| 2017 Yılı Gelen Dosya | 5467 |
| 2018 Yılı Gelen Dosya | 5320 |
| 2019 Yılı Gelen Dosya | 4944 |
| 2020 Yılı Gelen Dosya | 5330 |
| 2021 Yılı Gelen Dosya | 6453 |

1. **Tutuklama ve Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Tutuklama Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | | **Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | |
| Tutukluluk Kararı Verilen | 115 | Adli Kontrol Kararı Verilen | 123 |
| Adli Kontrol Kararı Verilen | 39 | Adli Kontrol Kararı Verilmeyen | - |
| Tutukluluk Kararı Verilmeyen | 35 |  |  |
| **Toplam** | **189** | **Toplam** | **123** |

1. **Karar Türüne Göre Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Tarafından Verilen Kararlar** | |
| Soruşturmaya Yer Olmadığı Kararı | 9 |
| Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karar (Takipsizlik) | 2529 |
| İddianame | 1310 |
| Birleştirme | 490 |
| Görevsizlik | 0 |
| Yetkisizlik | 334 |
| Fezleke | 23 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Türk Ceza Kanunu 191. Madde) | 190 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Çocuk Koruma Kanunu 19. Madde) | - |
| Uzlaşma | 351 |
| Ayırma | 157 |
| Davaname | 4 |
| Daimi Arama Kararı | 271 |
| İdari Yaptırım Kararı | 20 |
| Seri Yargılama Usulü Talepname Sayısı (Ceza Muhakemesi Kanunu m.250/8) | 153 |
| **TOPLAM** | **5841** |

1. **Savcılık Tarafından Verilen Kovuşturmaya Yer Olmadığına İlişkin Kararlara Yapılan İtirazların Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karara Yapılan İtirazın Akıbeti** | |
| Kabul | 1 |
| Red | 40 |
| İncelemesi Devam Eden | 6 |

1. **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti** | |
| Mahkemeler Tarafından Kabul Edilen Toplam İddianame Sayısı | 1227 |
| Mahkemeler Tarafından İade Edilen Toplam İddianame Sayısı | 92 |

1. **Uzlaştırma ile Sonuçlandırılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Uzlaştırma Dosyaları** | |
| Uzlaştırma Bürosuna Gönderilen Toplam Dosya Sayısı | 728 |
| Uzlaştırma ile Sonuçlanan Dosya Sayısı | 204 |
| Uzlaştırma Sağlanamayan Dosya Sayısı | 173 |

#### MÜLHAKAT CUMHURİYET BAŞSAVCILIKLARI

**DİKİLİ CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

**1. Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyalarının Temizlenme Oranları**[[1]](#footnote-1) **ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyaları** | | | | |  |  |
|  | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Dikili Cumhuriyet Başsavcılığı | 3789 | 4649 | 3228 | %85 | %103,67 | %38 |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili Cumhuriyet Başsavcılığı**  **Suç Türlerine Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Hakaret | 65 |
| **2** | Basit Yaralama | 75 |
| **3** | Tehdit | 72 |
| **4** | İmar Kirliliğine Neden Olma | 40 |
| **5** | Mala Zarar Verme | 52 |
| **6** | Bilişim Sis.Bank.Kredi Kurumlarının Aracı Kılınması Suretiyle Dolandırıcılık | 61 |
| **7** | Taksirle Bir Kişini Yaralanmasına Neden Olma | 43 |
| **8** | Basit Tehdit | 75 |
| **9** | Dolandırıcılık | 52 |
| **10** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 47 |
|  | **TOPLAM** | 53 (ortalama) |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı** | | |
| **Suç Türü** | | **Dosya Sayısı** |
| **1** | Konut Dokunulmazlığını İhlal Etme | 61 |
| **2** | Adet Gereği Açıkta Bırakılmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 34 |
| **3** | Tehdit | 3 |
| **4** | Mala Zarar Verme | 58 |
| **5** | Bilişim Sistemleri ile Dolandırıcılık | 12 |
| **6** | Taksirle Bir Kişinin Yaralan.Neden Olma | 4 |
| **7** | Resmi Belgede Sahtecilik | 5 |
| **8** | Dolandırıcılık | 4 |
| **9** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alına Eşya Hakkında Hırsızlık | 72 |
| **10** | Göçmen Kaçakçılığı Yapma | 108 |
|  | **TOPLAM** | 361 |

1. **Yıllara Göre Açılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Son Beş Yıla Göre Soruşturma Dosya Sayıları** | |
| 2017 Yılı Gelen Dosya | 3748 |
| 2018 Yılı Gelen Dosya | 3437 |
| 2019 Yılı Gelen Dosya | 3567 |
| 2020 Yılı Gelen Dosya | 3355 |
| 2021 Yılı Gelen Dosya | 3789 |

1. **Tutuklama ve Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Tutuklama Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | | **Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | |
| Tutukluluk Kararı Verilen | 73 | Adli Kontrol Kararı Verilen | 116 |
| Adli Kontrol Kararı Verilen | 116 | Adli Kontrol Kararı Verilmeyen | 101 |
| Tutukluluk Kararı Verilmeyen | 98 |  |  |
| **Toplam** | **287** | **Toplam** | **217** |

1. **Karar Türüne Göre Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Tarafından Verilen Kararlar** | |
| Soruşturmaya Yer Olmadığı Kararı | 14 |
| Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karar (Takipsizlik) | 1968 |
| İddianame | 777 |
| Birleştirme | 105 |
| Görevsizlik | 6 |
| Yetkisizlik | 260 |
| Fezleke | 67 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Türk Ceza Kanunu 191. Madde) | 118 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Çocuk Koruma Kanunu 19. Madde) | 4 |
| Uzlaşma | 374 |
| Ayırma | 132 |
| Davaname | 3 |
| Daimi Arama Kararı | 307 |
| İdari Yaptırım Kararı | 10 |
| Seri Yargılama Usulü Talepname Sayısı (Ceza Muhakemesi Kanunu m.250/8) | 45 |
| **TOPLAM** | **4190** |

1. **Savcılık Tarafından Verilen Kovuşturmaya Yer Olmadığına İlişkin Kararlara Yapılan İtirazların Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karara Yapılan İtirazın Akıbeti** | |
| Kabul | 7 |
| Red | 206 |
| İncelemesi Devam Eden | 36 |

1. **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti** | |
| Mahkemeler Tarafından Kabul Edilen Toplam İddianame Sayısı | 769 |
| Mahkemeler Tarafından İade Edilen Toplam İddianame Sayısı | 8 |

1. **Uzlaştırma ile Sonuçlandırılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Uzlaştırma Dosyaları** | |
| Uzlaştırma Bürosuna Gönderilen Toplam Dosya Sayısı | 374 |
| Uzlaştırma ile Sonuçlanan Dosya Sayısı | 235 |
| Uzlaştırma Sağlanamayan Dosya Sayısı | 139 |

**KINIK CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

**1. Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyalarının Temizlenme Oranları**[[2]](#footnote-2) **ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyaları** | | | | |  |  |
|  | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Kınık Cumhuriyet Başsavcılığı | 2302 | 1393 | 2320 | 100,78 | 81,48 | 19,30 |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık Cumhuriyet Başsavcılığı**  **Suç Türlerine Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Taksirle Bir Kişinin Yaralanmasına neden olma | 15 |
| **2** | Hakaret | 88 |
| **3** | Tehdit | 84 |
| **4** | Basit Yaralama | 88 |
| **5** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 84 |
| **6** | Mala Zarar Verme | 92 |
| **7** | Kasten Yaralama | 96 |
| **8** | Kasten Yaralama | 96 |
| **9** | Alkol veya Uyuşturucu Maddenin Etkisi Altındayken Araç Kullanma | 47 |
| **10** | Kişiyi hürriyetinden yoksun kılma | 81 |
|  | **TOPLAM** | **771** |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı** | | |
| **Suç Türü** | | **Dosya Sayısı** |
| **1** | Silahla Tehdit | 1 |
| **2** | Basit Yaralama | 1 |
| **3** | Hırsızlık | 11 |
| **4** | Mala Zarar Verme | 5 |
| **5** | Bina içinde muhafaza altına alınmış eşya hakkında Hırsızlık | 3 |
| **6** | Adet gereği açıkta bırakılmış eşya hakkında hırsızlık | 1 |
| **7** | Dolandırıcılık | 1 |
| **8** | Konut Dokunulmazlığını ihlal etme | 3 |
| **9** | Kasten yaralama | 1 |
|  | **TOPLAM** | **27** |

1. **Yıllara Göre Açılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Son Beş Yıla Göre Soruşturma Dosya Sayıları** | |
| 2017 Yılı Gelen Dosya | 1301 |
| 2018 Yılı Gelen Dosya | 1584 |
| 2019 Yılı Gelen Dosya | 1429 |
| 2020 Yılı Gelen Dosya | 1787 |
| 2021 Yılı Gelen Dosya | 2302 |

1. **Tutuklama ve Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Tutuklama Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | | **Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | |
| Tutukluluk Kararı Verilen | 24 | Adli Kontrol Kararı Verilen | 38 |
| Adli Kontrol Kararı Verilen | 31 | Adli Kontrol Kararı Verilmeyen | 9 |
| Tutukluluk Kararı Verilmeyen | **-** | **-** | **-** |
| **Toplam** | **55** | **Toplam** | **47** |

1. **Karar Türüne Göre Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Tarafından Verilen Kararlar** | |
| Soruşturmaya Yer Olmadığı Kararı | - |
| Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karar (Takipsizlik) | 1449 |
| İddianame | 526 |
| Birleştirme | 100 |
| Görevsizlik | - |
| Yetkisizlik | 99 |
| Fezleke | 35 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Türk Ceza Kanunu 191. Madde) | 37 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Çocuk Koruma Kanunu 19. Madde) | - |
| Uzlaşma | 246 |
| Ayırma | 119 |
| Davaname | - |
| Daimi Arama Kararı | 56 |
| İdari Yaptırım Kararı | - |
| Seri Yargılama Usulü Talepname Sayısı (Ceza Muhakemesi Kanunu m.250/8) | - |
| **TOPLAM** | **2667** |

1. **Savcılık Tarafından Verilen Kovuşturmaya Yer Olmadığına İlişkin Kararlara Yapılan İtirazların Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karara Yapılan İtirazın Akıbeti** | |
| Kabul | **-** |
| Red | **34** |
| İncelemesi Devam Eden | **1** |

1. **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti** | |
| Mahkemeler Tarafından Kabul Edilen Toplam İddianame Sayısı | **516** |
| Mahkemeler Tarafından İade Edilen Toplam İddianame Sayısı | **3** |

1. **Uzlaştırma ile Sonuçlandırılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Uzlaştırma Dosyaları** | |
| Uzlaştırma Bürosuna Gönderilen Toplam Dosya Sayısı | 1307 |
| Uzlaştırma ile Sonuçlanan Dosya Sayısı | 192 |
| Uzlaştırma Sağlanamayan Dosya Sayısı | 4 |

### C. MAHKEMELERE İLİŞKİN BİLGİLER

#### MERKEZ ADLİYESİ

1. **Mahkeme Kararlarına Karşı Anayasa Mahkemesi (AYM) veya Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Anayasa Mahkemesi’ne (AYM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
|  |  |

|  |  |
| --- | --- |
| **Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
|  |  |

1. **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** | |
| **Zorunlu Müdafi Sayısı** | **Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** |
| **411** | **-** |

***Bu bölümde görevlendirilen avukat sayısı barolardan yıllık olarak alınacaktır.***

1. **Arabuluculuk Uygulamasına Ait Karara Bağlanan Dosya Sayısı**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **İhtiyari Arabulucuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | | **Dava Şartı Arabuluculuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | |
| Anlaşma Sağlanan | 1 | Anlaşma Sağlanan | 91 |
| Anlaşma Sağlanamayan | 5 | Anlaşma Sağlanamayan | 284 |
| **Toplam** | **6** | **Toplam** | **375** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Davaların Temizlenme ve Reel Çalışma Oranları** | | | | |  |  |
| **Mahkemeler** | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı**  **%** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 354 | 248 | 352 | %99,44 | 102,87 | 58,47 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 483 | 350 | 578 | %119,67 | 93,59 | 0,693 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 550 | 326 | 697 | %126,73 | 90,99 | 0,795 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 797 | 876 | 967 | %121,33 | 77,09 | 0,58 |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 3140 | 122 | 3121 | %99,39 | 98,42 | 0,95 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 678 | 995 | 641 | %94 | 63 | 0,38 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 691 | 619 | 774 | %112 | 105 | 0,59 |
| İnfaz Hâkimliği | 2334 | 25 | 2332 | %99,91 | 98,14 | 0,988 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 1620 | 367 | 1501 | %92 | 95 | 0,75 |
| Kadastro Mahkemesi | 49 | 94 | 63 | %128 | 64 | 0,44 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 129 | 85 | 154 | %119,38 | 101,96 | 0,72 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 160 | 107 | 188 | %117 | 64 | 0,70 |

1. **Davaların Temizlenme Oranları[[3]](#footnote-3) ve Reel Çalışma Oranları**
2. **Yargılamanın Yenilenmesi (CMK 311**[[4]](#footnote-4) **maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın Yenilenmesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | - | 2 | **2** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | - | 1 | **1** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | **-** |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | - | 8 | **-** |

1. **Yargılamanın İadesi (HMK 375[[5]](#footnote-5) maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın İadesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi |  | 1 | **-** |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |

1. **Temyiz ve İstinaf İncelemelerine Giden Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Temyiz İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Red** | **Onama** | **Bozma** | **Düzelterek**  **Onama** | **Geri**  **Çevirme** | **Yargıtay’da** | **Giden** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 1 | 11 | 1 | 0 | 1 | 39 | **53** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 2 | 0 | 0 | 0 | 34 | **36** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 2 | 0 | 0 | 23 | **25** |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 1 | 0 | 0 | 0 | 11 | **14** |
| Sulh Ceza Hakimliği | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 1 | 4 | 1 | 2 | 0 | 8 | **20** |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 2 | 9 | 3 | 1 | 0 | 11 | **26** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 0 | 2 | 0 | 1 | 0 | 0 | **3** |
| İnfaz Hakimliği | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| Kadastro Mahkemesi | 0 | 2 | 1 | 1 | 0 | 5 | **10** |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 1 | **1** |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 1 | **1** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | |  | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Bozma** | **Esastan Red** | **Düzelterek Esas Hakkında** | **Duruşmadan Sonra Esas Hakkında Red** | **Duruşmadan Sonra Esas Hakkında Yeni Karar** | | **Halen İncelemede** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 3 | 16 | 26 | 5 | 0 | 2 | | 93 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 2 | 6 | 43 | 4 | 0 | 4 | | 89 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 | 6 | 28 | 3 | 0 | 3 | | 87 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 | 4 | 43 | 0 | 0 | 3 | | 88 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 3 | 3 | 0 | 0 | 2 | | 1 |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |  | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Kararın Kaldırılarak Dosyanın İlk Derece Mahkemesine Gönderilmesi** | **Esastan Red** | **Düzelterek Yeniden Esas Hakkında** | **Duruşmasız Yeniden Esas Hakkında** | **Duruşmalı Yeniden Esas Hakkında** | **Halen İncelemede** | |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 14 | 6 | 12 | 5 | **0** | **0** | **0** | |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 7 | 3 | 7 | 3 | **2** | **1** | **111** | |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 2 | 0 | 4 | 1 | **0** | **0** | **28** | |
| Kadastro Mahkemesi | 1 | 7 | 0 | 0 | **0** | **0** | **23** | |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 3 | 2 | 7 | 0 | **0** | **0** | **19** | |

1. **Mahkemelerdeki Dava ve Suç Türlerine Göre Davaların Ortalama Bitirilme Süreleri**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama 1.Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Boşanma | 448 |
| **2** | Tespit (işe iade istemli) | 539 |
| **3** | Tüketiciyi Koruma Kanunudan Kaynaklı | 836 |
| **4** | Şirketin İhyasi | 103 |
| **5** | Tapu İptali ve Tescil | 320 |
| **6** | İşçilik Alacağı | 678 |
| **7** | Kıymetli Evrak İptali | 62 |
| **8** | Mirasın Reddinin iptali | 378 |
| **9** | Kamulaştırma | 385 |
| **10** | İtirazın İptali | 756 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama 2.Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Bekleme süresinin kaldırılması | 48 |
| **2** | Tapu İptali ve tescil | 590 |
| **3** | Nafaka (katılım nafakası) | 551 |
| **4** | Nafaka (nafakanın kaldırılması) | 180 |
| **5** | Tapu iptali ve tescil(muris muv. Nedeniyle) | 611 |
| **6** | İtirazın iptali (ticari satımdan kaynaklı) | 608 |
| **7** | Kamulaştırma | 388 |
| **8** | Velayetin değiştirilmesi | 264 |
| **9** | Boşanma (anlaşmalı) | 34 |
| **10** | İtirazın iptali (haksız eylemden kaynaklı) | 571 |
| **11** | Boşanma (çekişmeli) | 315 |
| **12** | Evlenmeye izin | 8 |
| **13** | Tazminat | 1057 |
| **14** | 5395 Sayılı Kanun | 21 |
| **15** | Nüfus davaları | 699 |
| **16** | Nafaka (yardım nafakası) | 352 |
| **17** | Muhdesat aidiyetinin tespiti | 874 |
| **18** | Velayin düzenlenmesi | 197 |
|  |  |  |
| **Bergama Sulh Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Ortaklığın Giderilmesi | 433 |
| **2** | Mirasçılık belgesi istemi | 22 |
| **3** | Mirasın gerçek reddi | 38 |
| **4** | Kıymet Takdirine İtiraz | 222 |
| **5** | Kayyımlık | 105 |
| **6** | Vasiyetname Açılması | 168 |
| **7** | Kiralananın tahliyesi | 237 |
| **8** | Tapu kaydında düzeltim | 313 |
| **9** | Vesayet | 205 |
| **10** | Tanıma ve tenfiz | 9 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama Kadastro Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Kadastro(Tespite itiraza ilişkin) | 825 |
| **2** | Orman(Hazine veya idarece açılan tapu iptal istemli) | 1085 |
| **3** | Kadastro(Orman Kadastrosuna itiraz) | 1348 |
| **4** | Kadastro (Mahalli Mahkemeden devredilen) | 695 |
| **5** |  |  |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama İcra Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Hisseli malın satış şekli | 12 |
| **2** | Kıymet takdirine itiraz | 259 |
| **3** | İtiraz(İcra Takibine) | 77 |
| **4** | İmzaya itiraz | 249 |
| **5** | İcra Emrine İtiraz | 127 |
| **6** | Şikayet (İcra Memur Muamelesi) | 143 |
| **7** | İhalenin Feshi | 221 |
| **8** | Kiralananın Tahliyesi | 149 |
| **9** | İcra Takibine İtirazın Kaldırılması | 233 |
| **10** | Meskeniyet İddiası | 39 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama Ağır Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Hakaret | 255 |
| **2** | Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Ticareti Yapma veya Sağlama | 333 |
| **3** | 2313 Sayılı Kanuna Aykırılık | 147 |
| **4** | Başkasını Bir Malı Teslimini veya Malın Alınmasına Karşı Koymamaya Mecbur Kılmak Suretiyle Yağma | 189 |
| **5** | Kasten İnsan Öldürme | 393 |
| **6** | Basit Yaralama | 285 |
| **7** | Parada Sahtecilik | 72 |
| **8** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 206 |
| **9** | Cebir Tehdit veya Hile Kullanarak Kişiyi Hürriyetinden Yoksun Kılma | 495 |
| **10** | Tehdit | 105 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama 1. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Basit Yaralama | 253 |
| **2** | Hakaret | 296 |
| **3** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 167 |
| **4** | Tehdit | 279 |
| **5** | Trafik Güvenliğini Tehlikeye Sokma | 93 |
| **6** | Mala Zarar Verme | 462 |
| **7** | Konut Dokunulmazlığını İhlal Etme | 306 |
| **8** | Nitelikli Hırsızlık | 407 |
| **9** | Silahla Tehdit | 251 |
| **10** | Kasten Yaralama | 383 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama 2. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Basit Yaralama | 208 |
| **2** | Hakaret | 295 |
| **3** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 140 |
| **4** | Tehdit | 320 |
| **5** | Trafik Güvenliğini Tehlikeye Sokma | 47 |
| **6** | Mala Zarar Verme | 439 |
| **7** | Konut Dokunulmazlığını İhlal Etme | 329 |
| **8** | Nitelikli Hırsızlık | 434 |
| **9** | Silahla Tehdit | 315 |
| **10** | Kasten Yaralama | 388 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama 3.Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Tehdit | 452 |
| **2** | Askeri Ceza Kanununa Muhalefet | 884 |
| **3** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak | 266 |
| **4** | Basit Tehdit | 364 |
| **5** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 654 |
| **6** | Hakaret | 461 |
| **7** | Kişilerin Huzur ve Sükununu Bozma | 410 |
| **8** | Silahla Tehdit | 624 |
| **9** | Taksirle Ölüme Neden Olma | 812 |
| **10** | Herkesin Girebileceği Bir Yerde Bırakılmakla Birlikte Kilitlenmek Suretiyle Hırsızlık | 469 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama İcra Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Çekle ilgili karşılıksızdır işlemi yapılmasına sebebiyet verme | 352 |
| **2** | Nafaka hükümlerine uymamak | 160 |
| **3** | Alacaklıyı zarara uğratmak için mevcudu eksiltmek | 416 |
| **4** | Borçlunun ödeme şartını ihlali | 169 |
| **5** | Tüzel kişi sorumlusunun karşılıksız çek düzenlemesi | 100 |
| **6** | Sermaye şirketlerinin iflasını istemek mecburiyetinde olanların cezası | 157 |
| **7** | Ticareti usulüne aykırı terk etmek | 380 |
| **8** | Çocuk teslimi emrine muhalefet | 277 |
| **9** |  |  |
| **10** |  |  |

1. **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayısı, Sorgu Neticesinde Verilen Tutuklama, Adli Kontrol ve Serbest Bırakma Karar Sayısı**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayıları** | | | | |
| **Hâkimlikler** | **Tutuklama** | **Adli Kontrol** | **Serbest Bırakma** | **Toplam** |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 115 | 147 | 35 | **297** |

1. **Adli Kontrol Tedbirleri[[6]](#footnote-6) maddesi kapsamında hükmedilen adli kontrol tedbirleri**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **CMK’nun 109. Maddesi Kapsamında Hükmedilen Adli Kontrol Tedbirleri Sayıları** | | | | | |
|  | **CMK 109/3.a** | **CMK 109/3.b** | **CMK 109/3.c** | **DİĞER** | **Toplam** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | **73** | **62** | **1** | **3** | **139** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | **-** | **-** | **-** | **-** | **-** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | **-** | **-** | **-** | **-** | **-** |
| 3. Asliye Ceza Mahkemesi | **15** | **17** | **0** | **0** | **32** |
| Sulh Ceza Hâkimliği | **51** | **60** | **0** | **12** | **123** |

1. **Hakkında Hükmün Açıklanmasının Geri Bırakılmasına Karar Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Yeniden Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hakkında HAGB Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayıları** | |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 80 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 65 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 39 |
| 3. Asliye Ceza Mahkemesi | 52 |

1. **Ceza Mahkemeleri Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Seri Muhakeme Usulü** | **Basit Yargılama Usulü** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | - | - |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | - | 127 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 167 | 90 |
| 3. Asliye Ceza Mahkemesi | - | 256 |

1. **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Görevsizlik** | **Yetkisizlik** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 12 | 16 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 8 | 1 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 0 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 6 | 6 |
| Sulh Ceza Hakimliği | 0 | 0 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 66 | 6 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 1 | 0 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 4 | 21 |
| Kadastro Mahkemesi | 7 | 0 |
| İnfaz Hakimliği | 0 | 4 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 2 | 0 |

#### MÜLHAKAT DİKİLİ ADLİYESİ

**1.Mahkeme Kararlarına Karşı Anayasa Mahkemesi (AYM) veya Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Anayasa Mahkemesi’ne (AYM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |

**2.Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** | |
| **Zorunlu Müdafi Sayısı** | **Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** |
| 270 | - |

**3.Arabuluculuk Uygulamasına Ait Karara Bağlanan Dosya Sayısı**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **İhtiyari Arabulucuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | | **Dava Şartı Arabuluculuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | |
| Anlaşma Sağlanan | 0 | Anlaşma Sağlanan | 44 |
| Anlaşma Sağlanamayan | 0 | Anlaşma Sağlanamayan | 125 |
| **Toplam** | **0** | **Toplam** | 169 |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Davaların Temizlenme ve Reel Çalışma Oranları** | | | | |  |  |
| **Mahkemeler** | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı**  **%** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 650 | 1.147 | 864 | %132,92 | 92,83 | 1.148,32 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 361 | 353 | 354 | %98,06 | 59,10 | 353,98 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 415 | 775 | 573 | %128 | 126 | 776,36 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 363 | 149 | 301 | %182 | 33 | 149,82 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 1079 | 257 | 1055 | %97 | 98 | 257,97 |
| İcra Hukuk mahkemesi | 121 | 44 | 131 | %108 | 106 | 45,08 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 25 | 33 | 43 | %172 | 92,86 | 34,72 |

**4.Davaların Temizlenme Oranları[[7]](#footnote-7) ve Reel Çalışma Oranları**

**5.Yargılamanın Yenilenmesi (CMK 311**[[8]](#footnote-8) **maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın Yenilenmesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | **-** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | **-** |

**6.Yargılamanın İadesi (HMK 375[[9]](#footnote-9) maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın İadesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | **-** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | **-** |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |
| İcra Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |
| İcra Ceza Mahkemesi | - | - | **-** |

**7.Temyiz ve İstinaf İncelemelerine Giden Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Temyiz İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Red** | **Onama** | **Bozma** | **Düzelterek**  **Onama** | **Geri**  **Çevirme** | **Yargıtay’da** | **Giden** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 2 | - | - | - | 21 | **24** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 1 | 9 | 6 | - | - | 16 | **43** |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |
| İcra Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |
| İcra Ceza Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |
|  |  |  |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | |  | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Bozma** | **Esastan Red** | **Düzelterek Esas Hakkında** | **Duruşmadan Sonra Esas Hakkında Red** | **Duruşmadan Sonra Esas Hakkında Yeni Karar** | | **Halen İncelemede** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 10 | 29 | - | - | **-** | | **85** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 5 | 12 | 17 | - | **-** | **2** | | **39** |
| İcra Ceza Mahkemesi | - | 1 | - | - | **-** | **-** | | **-** |
|  |  |  |  |  |  |  | |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |  | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Kararın Kaldırılarak Dosyanın İlk Derece Mahkemesine Gönderilmesi** | **Esastan Red** | **Düzelterek Yeniden Esas Hakkında** | **Duruşmasız Yeniden Esas Hakkında** | **Duruşmalı Yeniden Esas Hakkında** | **Halen İncelemede** | |
| 1.Asliye Hukuk mahkemesi | - | 11 | 20 | 11 | **-** | **-** | 182 | |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | - | 1 | 6 | 2 | **-** | **-** | 12 | |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 1 | - | 15 | - | **-** | **-** | 36 | |
| İcra Hukuk Mahkemesi | - | 1 | 3 | 1 | **-** | **-** | 18 | |

**8.Mahkemelerdeki Dava ve Suç Türlerine Göre Davaların Ortalama Bitirilme Süreleri**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **1. Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Tazminat (ölüm ve cismani zarar sebebiyle açılan tazminat) | 880 |
| **2** | İtirazın iptalı (Ticari Satımdan Kaynaklanan) | 671 |
| **3** | Tapu iptali ve tescil (Muris Muvazaası nedeniyle) | 715 |
| **4** | Nüfus Ad ve soy adını düzeltimli | 441 |
| **5** | Evlenmeye izin | 34 |
| **6** | Velayet | 234 |
| **7** | Alacak (iş ve işveren ilişkisinden kaynaklanan) | 923 |
| **8** | Kamulaştırma (Bedel tespiti ve tescil) | 389 |
| **9** | Tazminat (Manevi tazminat) | 333 |
| **10** | Boşanma | 76 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **2.Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Çocuk mallarının korunması | 7 |
| **2** | Boşanma (Anlaşmalı) | 6 |
| **3** | Evlat edinme | 80 |
| **4** | Boşanma (Çekişmeli) | 102 |
| **5** | Tapu iptali ve tescil satın almaya dayalı | 45 |
| **6** | Geçit hakkı kurulması | 219 |
| **7** | Evlenmeye izin | 6 |
| **8** | Nüfus ad ve soy ad düzeltilmesi | 43 |
| **9** | Alacak iş ve işveren ilişkisinden kaynaklanan | 2 |
| **10** | Mal rejiminden kaynaklanan | 175 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili Sulh** **Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Vesayet | 115 |
| **2** | Mirasçılık Belgesi İstemi | 12 |
| **3** | Mirasın Gerçek Reddi | 20 |
| **4** | Ortaklığın Giderilmesi (Paylı Mülkiyette) | 472 |
| **5** | Vasiyetname Açılması (Noter) | 131 |
| **6** | Ortaklığın Giderilmesi (Miras Nedenli) | 705 |
| **7** | Kiralananın Tahliyesi (Borçlar Yasasından Kaynaklanan) | 290 |
| **8** | Kayyımlık (Kayyım Atanması) | 249 |
| **9** | Ortaklığın Giderilmesi (Elbirliği Mülkiyetinde (Sözleşmeden Doğan) | 303 |
| **10** | Husumete İzin | 6 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **İcra Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Şikayet icra memur muamelesinden | 79 |
| **2** | Hisseli malın satış şekli | 51 |
| **3** | İcra Emrine itiraz | 87 |
| **4** | Kıymet takdirine itiraz | 222 |
| **5** | Kiralananın tahliyesi | 129 |
| **6** | İmzaya itiraz | 387 |
| **7** | İtirazın kaldırılması tahliye | 77 |
| **8** | Meskeniyet iddiası | 222 |
| **9** | İhalenin feshi | 171 |
| **10** | Takibin taliki ve iptali | 104 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili 1. Asliye** **Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Alkol veya Uyuşturucu Maddenin Etkisi Altındayken Araç Kullanm | 184 |
| **2** | Taksirle Bir Kişinin Yaralanmasına Neden Olm | 440 |
| **3** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 432 |
| **4** | Basit Tehdit | 392 |
| **5** | Görevi Yaptırmamak İçin Direnme | 750 |
| **6** | Adet Gereği Açıkta Bırakılmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 390 |
| **7** | Birden Fazla Kişi İle Tehdit | 1036 |
| **8** | Nitelikli Olarak Konut Dokunulmazlığını İhlal Etme | 380 |
| **9** | Basit Yaralama | 470 |
| **10** | Silahla Tehdit | 722 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili 2. Asliye** **Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Göçmen Kaçakçılığı Yapma | 492 |
| **2** | Görevi Yaptırmamak İçin Direnme | 314 |
| **3** | Sesli Yazılı veya Görüntülü Bir İleti İle Hakaret | 108 |
| **4** | Mala Zarar Verme | 392 |
| **5** | Basit Tehdit | 88 |
| **6** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 493 |
| **7** | Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma | 17 |
| **8** | Silahla Tehdit | 349 |
| **9** | Basit Yaralama | 194 |
| **10** | Hakaret | 190 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **İcra Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Borçlunun ödeme şartının ihlali | 101 |
| **2** | Resmen teslim alınan taşınmaza el koyma | 108 |
| **3** | Çekle ilgili karşılıksızdır işlemi yapılmasına sebebiyet verme | 213 |
| **4** | Nafaka Hükümlerine uymamak | 212 |
| **5** | Ticareti usulüne aykırı terketmek | 114 |
| **6** | Alacaklıyı zarara uğratmak için mevcudu eksiltmek | 867 |

**9.Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayısı, Sorgu Neticesinde Verilen Tutuklama, Adli Kontrol ve Serbest Bırakma Karar Sayısı**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayıları** | | | | |
| **Hâkimlikler** | **Tutuklama** | **Adli Kontrol** | **Serbest Bırakma** | **Toplam** |
| Dikili Sulh Ceza Hâkimliği | 75 | 129 | 7 | **211** |

**10.Adli Kontrol Tedbirlerimaddesi kapsamında hükmedilen adli kontrol tedbirleri**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **CMK’nun 109. Maddesi Kapsamında Hükmedilen Adli Kontrol Tedbirleri Sayıları** | | | | | |
|  | **CMK 109/3.a** | **CMK 109/3.b** | **CMK 109/3.c** | **DİĞER** | **Toplam** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 27 | 32 | 0 | 3 | 62 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 28 | 26 | 0 | 3 | 57 |
| Dikili Sulh Ceza Hâkimliği | 59 | 82 | 0 | 12 | 153 |

**11.Hakkında Hükmün Açıklanmasının Geri Bırakılmasına Karar Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Yeniden Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hakkında HAGB Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayıları** | |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 21 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 13 |

**12.Ceza Mahkemeleri Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Seri Muhakeme Usulü** | **Basit Yargılama Usulü** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | - | 193 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 45 | 91 |

1. **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Görevsizlik** | **Yetkisizlik** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 13 | 2 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 1 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 80 | 7 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 28 | 1 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 9 | 16 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | - | 2 |
| İcra Ceza Mahkemesi | - | - |

#### MÜLHAKAT KINIK ADLİYESİ

1. **Mahkeme Kararlarına Karşı Anayasa Mahkemesi (AYM) veya Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Anayasa Mahkemesi’ne (AYM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |
|  |  |

|  |  |
| --- | --- |
| **Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |

1. **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** | |
| **Zorunlu Müdafi Sayısı** | **Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** |
| **252** |  |

1. **Arabuluculuk Uygulamasına Ait Karara Bağlanan Dosya Sayısı**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **İhtiyari Arabulucuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | | **Dava Şartı Arabuluculuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | |
| Anlaşma Sağlanan | 15 | Anlaşma Sağlanan | 18 |
| Anlaşma Sağlanamayan | 35 | Anlaşma Sağlanamayan | 56 |
| **Toplam** | **50** | **Toplam** | **74** |

1. **Davaların Temizlenme Oranları ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Davaların Temizlenme ve Reel Çalışma Oranları** | | | | |  |  |
| **Mahkemeler** | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı**  **%** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Asliye Ceza Mahkemesi | 773 | 312 | 671 | 86,80 | 131,90 | 0,61 |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 626 | 5 | 610 | 97,44 | 98,93 | 0,97 |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 263 | 348 | 341 | 129 | 88 | 0,55 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 580 | 112 | 540 | 93 | 95 | 0,78 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 14 | 6 | 17 | 121,43 | 171,43 | 0,85 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 25 | 7 | 27 | 108 | 113 | 0,84 |

1. **Yargılamanın Yenilenmesi (CMK 311**[[10]](#footnote-10) **maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın Yenilenmesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| Asliye Ceza Mahkemesi | - | - |  |

1. **Yargılamanın İadesi (HMK 375[[11]](#footnote-11) maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın İadesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | - | - | **-** |

1. **Temyiz ve İstinaf İncelemelerine Giden Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Temyiz İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Red** | **Onama** | **Bozma** | **Düzelterek**  **Onama** | **Geri**  **Çevirme** | **Yargıtay’da** | **Giden** |
| Asliye Ceza Mahkemesi | - | 1 | 1 | - | - | 9 | **12** |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 2 | 8 | 3 | 1 | - | - | **15** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |
| İcra Ceza Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |
| İcra Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | **-** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | |  | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Bozma** | **Esastan Red** | **Düzelterek Esas Hakkında** | **Duruşmadan Sonra Esas Hakkında Red** | **Duruşmadan Sonra Esas Hakkında Yeni Karar** | | **Halen İncelemede** |  |
| Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | 8 | - | - | **-** | | **39** |  |
| Sulh Ceza Hakimliği | - | - | - | - | - | **-** | | **-** |  |
| İcra Ceza Mahkemesi | - | - | - | - | **-** | **--** | |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |  | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Kararın Kaldırılarak Dosyanın İlk Derece Mahkemesine Gönderilmesi** | **Esastan Red** | **Düzelterek Yeniden Esas Hakkında** | **Duruşmasız Yeniden Esas Hakkında** | **Duruşmalı Yeniden Esas Hakkında** | **Halen İncelemede** | |  |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | - | 3 | 12 | 3 | **-** | **-** | **33** | |  |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | **---** | **---** | **--** | |  |
| İcra Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | **-** | **-** | **-** | |  |

1. **Mahkemelerdeki Dava ve Suç Türlerine Göre Davaların Ortalama Bitirilme Süreleri**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Boşanma (çekişmeli) | 355 |
| **2** | Evlenmeye izin | 57 |
| **3** | Nafaka | 296 |
| **4** | Tazminat | 1276 |
| **5** | Tapu iptal ve tescil | 553 |
| **6** | Çocuk mallarının korunması | 58 |
| **7** | Mirasçılık belgesinin iptali | 178 |
| **8** | Tazminat (kaynağa zarar vermekten kaynaklanan) | 288 |
| **9** | Alacak (işçi ile işveren ilişkisinden kaynaklanan) | 555 |
| **10** | Tapu iptal ve tescil (zilyetliğe dayalı) | 696 |
| 11 | Tazminat (maddi hasarlı) | 893 |
| 12 | Bekleme müddetinin kaldırılması | 6 |
| 13 | Tapu iptal ve tescil (önalım hakkından) | 215 |
| 14 | Boşanma (anlaşmalı) | 46 |
|  |  |  |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık Sulh Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 20 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Arabuluculukta yetki itirazı | 58 |
| **2** | 4721 sayılı TMK gereğince tedavi amaçlı kişisel koruma kararı | 3 |
| **3** | Arabuluculukta icra edilebilirlik şerhi | 54 |
| **4** | Vesayet | 183 |
| **5** | Ortaklığın giderilmesi (miras nedenli) | 378 |
| **6** | İtirazın iptali | 386 |
| **7** | Mirasın gerçek reddi | 211 |
| **8** | Tapu kaydında düzeltimesi | 353 |
| **9** | Mirasçılık belgesi istemi | 21 |
| **10** | Vasiyetnamenin açılması | 181 |
| **11** | Ortaklığın giderilmesi (paylı mülkiyet) | 591 |
| **12** | Kiralananın Tahliyesi | 328 |
| **13** | Elbirliği mülkiyetinin paylı mülkiyete çevrilmesi | 152 |
|  |  |  |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık İcra Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 20 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Meskeniyet iddiası | 157 |
| **2** | İmzaya itiraz | 263 |
| **3** | Takibin taliki veya iptali | 106 |
| **4** | İcra takibine itiraz | 165 |
| **5** | Hisseli malın satış şekli | 13 |
| **6** | İtirazın kaldırılması ve tahliye | 69 |
| **7** | Kiralananın tahliyesi | 51 |
| **8** | Kıymet takdirine itiraz | 257 |
| **9** | Sıra cetvelindeki sıraya itiraz | 182 |
| **10** | İstihkak iddiası nedeniyle takibin taliki veya devamı | 1 |
| **11** | Şikayet | 289 |
| **12** | İhtiyati haczin kaldırılması | 79 |
| **13** | Yetki İtirazı | 314 |
| **14** | İhalenin Feshi | 220 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Kullanmak için uyuşturucu veya uyarıcı madde satın almak, kabul etmek, bulundurmak ve kullanmak | 79 |
| **2** | İftira | - |
| **3** | Nitelikli olarak konut dokunulmazlığını ihlal etme | 207 |
| **4** | Birden fazla kişi ile tehdit | 162 |
| **5** | Hakaret | 268 |
| **6** | Kullanmak için uyuşturucu ve uyarıcı madde kabul etmek veya bulundurmak | 79 |
| **7** | Taksirle bir kişinin yaralanmasına neden olma | - |
| **8** | Mala zarar verme | 236 |
| **9** | Trafik güvenliğini tehlikeye sokma | 6 |
| **10** | Bina içinde muhafaza altına alınmış olan eşya hakkında hırsızlık | 228 |
| 11 | Silahla tehdit | 258 |
| 12 | Suç eşyasının satın alınması veya kabul edilmesi | - |
| 13 | Büyükbaş veya küçükbaş hayvan hakkında hırsızlık | - |
| 14 | Alkoy veya uyuşturucu madde etkisi altındayken araç kullanma | 89 |
| 15 | yaralama |  |
| 16 | Ruhsatsız ateşli silahlarla mermileri satın alma veya taşıma veya bulundurma | 67 |
| 17 | Tehdit | 249 |
| 18 | Mala zarar verme | 236 |
| 19 | Basit yaralama | 255 |
| 20 | Konut dokunulmazlığını ihlal etme | 256 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık İcra Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Nafaka hükümlerine uymamak | 123 |
| **2** | Çocuk teslimi emrine muhalefet | 133 |
| **3** | Borçlunun ödeme şartını ihlali | 114 |

1. **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayısı, Sorgu Neticesinde Verilen Tutuklama, Adli Kontrol ve Serbest Bırakma Karar Sayısı**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayıları** | | | | |
| **Hâkimlikler** | **Tutuklama** | **Adli Kontrol** | **Serbest Bırakma** | **Toplam** |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 35 | 51 | 9 | **95** |

1. **Adli Kontrol Tedbirleri[[12]](#footnote-12) maddesi kapsamında hükmedilen adli kontrol tedbirleri**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **CMK’nun 109. Maddesi Kapsamında Hükmedilen Adli Kontrol Tedbirleri Sayıları** | | | | | |
|  | **CMK 109/3.a** | **CMK 109/3.b** | **CMK 109/3.c** | **DİĞER** | **Toplam** |
| Asliye Ceza Mahkemesi | **15** | **43** | **-** |  | **58** |
| Sulh Ceza Hâkimliği | **26** | **45** | **4** |  | **75** |

1. **Hakkında Hükmün Açıklanmasının Geri Bırakılmasına Karar Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Yeniden Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hakkında HAGB Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayıları** | |
| Asliye Ceza Mahkemesi | 31 |

1. **Ceza Mahkemeleri Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Seri Muhakeme Usulü** | **Basit Yargılama Usulü** |
| Asliye Ceza Mahkemesi | 183 | 135 |

1. **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Görevsizlik** | **Yetkisizlik** |
| Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 2 |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 8 | 2 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 1 | 2 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 0 | 1 |

### D.İCRA ve İFLAS DAİRELERİNE İLİŞKİN BİLGİLER

#### MERKEZ BERGAMA ADLİYESİ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Bergama İcra Dairesi** | | | |
|  | **1. İcra Dairesi** |  |
| Esas |  |  |
| İnfazen Kapatılan | 336 |  |
| Haricen Tahsille Kapatılan | 1274 |  |
| Takipsizlikle Kapatılan | 1119 |  |
| Vazgeçme/feragat ile Kapatılan | 159 |  |
| Aciz Vesikası ile Kapatılan |  |  |
| İİK 150/e Maddesi Gereği Kapatılan | 5 |  |
| İİK 193 Maddesi Gereği Kapatılan |  |  |
| Rehin Açığı Nedeniyle Kapatılan | 1 |  |
| Takibin İptali Nedeniyle Kapatılan | 10 |  |
| Yetkisizlik Nedeniyle Kapatılan | 7 |  |
| Talimat |  |  |
| İnfazen Kapatılan Talimat | 77 |  |
| Takipsizlik Nedeniyle Kapatılan Talimat | 422 |  |
| Birleştirilen Talimat |  |  |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Dikili İcra Dairesi** | | | |
|  | **1. İcra Dairesi** | **2. İcra Dairesi** |
| Esas |  |  |
| İnfazen Kapatılan | 253 |  |
| Haricen Tahsille Kapatılan | 303 |  |
| Takipsizlikle Kapatılan | 312 |  |
| Vazgeçme/feragat ile Kapatılan | 36 |  |
| Aciz Vesikası ile Kapatılan | - |  |
| İİK 150/e Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| İİK 193 Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| Rehin Açığı Nedeniyle Kapatılan | - |  |
| Takibin İptali Nedeniyle Kapatılan | 15 |  |
| Yetkisizlik Nedeniyle Kapatılan | 4 |  |
| Talimat |  |  |
| İnfazen Kapatılan Talimat | 230 |  |
| Takipsizlik Nedeniyle Kapatılan Talimat | 173 |  |
| Birleştirilen Talimat | - |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Kınık İcra Dairesi** | | | |
|  | **1. İcra Dairesi** | **2. İcra Dairesi** |
| Esas | 186 |  |
| İnfazen Kapatılan | 48 |  |
| Haricen Tahsille Kapatılan | 104 |  |
| Takipsizlikle Kapatılan | 20 |  |
| Vazgeçme/feragat ile Kapatılan | 10 |  |
| Aciz Vesikası ile Kapatılan | - |  |
| İİK 150/e Maddesi Gereği Kapatılan | 1 |  |
| İİK 193 Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| Rehin Açığı Nedeniyle Kapatılan | - |  |
| Takibin İptali Nedeniyle Kapatılan | - |  |
| Yetkisizlik Nedeniyle Kapatılan | 1 |  |
| Talimat | 48 |  |
| İnfazen Kapatılan Talimat | 3 |  |
| Takipsizlik Nedeniyle Kapatılan Talimat | 45 |  |
| Birleştirilen Talimat | - |  |

### E. ÖN BÜRO VE MEDYA İLETİŞİM BÜROLARINA İLİŞKİN BİLGİLER

**1.Ön Büroların Baktıkları İş Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ön Büroya Gelen İş Tablosu** | | | | | | | | | | | | |
|  | ***Ocak*** | ***Şubat*** | ***Mart*** | ***Nisan*** | ***Mayıs*** | ***Haziran*** | ***Temmuz*** | ***Ağustos*** | ***Eylül*** | ***Ekim*** | ***Kasım*** | ***Aralık*** |
| Cumhuriyet Başsavcılığı | 503 | 440 | 658 | 435 | 257 | 733 | 475 | 373 | 644 | 387 | 647 | 901 |
| Hukuk Mahkemesi | 2861 | 2259 | 2722 | 2356 | 2153 | 2569 | 2302 | 2206 | 2379 | 2298 | 2479 | 2774 |
| Ceza Mahkemesi | 1454 | 1012 | 1473 | 1159 | 1172 | 1411 | 1145 | 1477 | 1221 | 1192 | 1323 | 1616 |
| **TOPLAM** | 4135 | 3711 | 4853 | 3950 | 3582 | 4713 | 3922 | 4056 | 4244 | 3877 | 4449 | 5291 |

**2.Medya İletişim Büroları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Medya İletişim Büroları** | |
| Personel Sayısı | 1 |
| Yapılan Basın Açıklaması Sayısı | - |

### F. CEZALARIN İNFAZINA İLİŞKİN BİLGİLER

#### İLAMAT ve İNFAZ İŞLEMLERİ

**BERGAMA ADLİYESİ**

|  |  |
| --- | --- |
| **İnfaza Verilen Hapis ve Adli Para Cezaları Sayıları** | |
| İlamat Sayısı | 4956 |
| Geçmiş Yıllardan Devreden Evrak | 11509 |
| Toplam Evrak | 16465 |
| Yıl icinde Çıkan Evrak | 3266 |

**DİKİLİ ADLİYESİ**

|  |  |
| --- | --- |
| **İnfaza Verilen Hapis ve Adli Para Cezaları Sayıları** | |
| İlamat Sayısı | 1428 |
| Geçmiş Yıllardan Devreden Evrak | 4597 |
| Toplam Evrak | 6025 |
| Yıl icinde Çıkan Evrak | 1247 |

**KINIK ADLİYESİ**

|  |  |
| --- | --- |
| **İnfaza Verilen Hapis ve Adli Para Cezaları Sayıları** | |
| İlamat Sayısı | 812 |
| Geçmiş Yıllardan Devreden Evrak | 792 |
| Toplam Evrak | 1061 |
| Yıl icinde Çıkan Evrak | 249 |

#### DENETİMLİ SERBESTLİK

***Serbestlik Müdürlüğü Personel Sayıları***

| **Karar Türü** | **Açık Dosya Sayısı** | **Kapalı Dosya Sayısı** | **Toplam** |
| --- | --- | --- | --- |
| **HAPİS CEZASININ ERTELENMESİ** | 0 | 2 | 2 |
| **BELLİ HAKLARI KULLANMAK-TAN YOKSUN BIRAKILMA** | 2 | 2 | 4 |
| **TEDAVİ VE DENETİMLİ SERBESTLİK** | 165 | 225 | 390 |
| **ETKİN PİŞMANLIK** |  | 5 | 5 |
| **ADLİ KONTROL** | 412 | 348 | 760 |
| **HÜKMÜN AÇIKLANMASI-NIN GERİ BIRAKILMASI** | 0 | 0 | 0 |
| **DENETİMLİ SERBESTLİK TEDBİRİ UYGULANARAK CEZALARIN İNFAZI** | 537 | 615 | 1152 |
| **ADLİ PARA CEZASI** | 114 | 226 | 340 |
| **KOŞULLU SALIVERİLME** | 0 | 0 | 0 |
| **GÜVENLİK TEDBİRLERİ** | 184 | 14 | 198 |
| **HAPİS CEZASININ KONUTTA ÇEKTİRİLMESİ** | 0 | 0 | 0 |
| **KORUYUCU VE DESTEKLEYİCİ TEDBİRLER-DENETİM ALTINA ALMA** | 0 | 0 | 0 |

**KORUMA KURULLARI FAALİYETLERİ**

*Bergama . Cumhuriyet Başsavcılığı Koruma Kurulu Başkanlığı Faaliyetleri*

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | … **YILI** | | … **YILI** | |
| **CEZA İNFAZ KURUMLARINDAN SALIVERİLENLER** | | **SUÇTAN ZARAR GÖRENLER** | |
| BAŞVURAN KİŞİ SAYISI | YARDIM YAPILAN KİŞİ SAYISI | BAŞVURAN KİŞİ SAYISI | YARDIM YAPILAN KİŞİ SAYISI |
| 1 | 0 | 0 | 0 |
| **YARDIM TÜRLERİ** | TALEP EDİLEN YARDIM SAYISI | YAPILAN YARDIM SAYISI | TALEP EDİLEN YARDIM SAYISI | YAPILAN YARDIM SAYISI |
| Ayni | 0 |  |  |  |
| Nakdi | 1 | 0 |  |  |
| İş | 0 | 0 |  |  |
| Kredi | 0 | 0 |  |  |
| Eğitim | 0 | 0 |  |  |
| Sağlık | 0 | 0 |  |  |
| Psikososyal | 0 | 0 |  |  |
| Diğer | 0 | 0 |  |  |
| ***Toplam*** | 1 | 0 |  |  |

### G. DİĞER ADALET KURUMLARINA İLİŞKİN BİLGİLER

#### BARO BİLGİLERİ

1. ***BERGAMA ADLİYESİ***
2. **Baro Temsilcisi : Av.Gürsel ÖZTAŞ**
3. **Telefon Numarası : 0 532 240 05 95**
4. ***DİKİLİ ADLİYESİ***
5. **Baro Temsilcisi : Av.Fulya ŞENDUR**
6. **Telefon Numarası : 0 554 795 45 05**
7. ***KINIK ADLİYESİ***
8. **Baro Temsilcisi : Av.Orhan TAPARLI**
9. **Telefon Numarası : 0533 394 91 52**

#### NOTERLİK BİLGİLERİ

1. **BERGAMA**
2. **Bergama 1. Noteri : Ahmet BİLGEN**
3. **Telefon Numarası: 0232 633 24 32**
4. **Bergama 2. Noteri : Nur YILMAZLAR**
5. **Telefon Numarası : 0232 633 20 58**
6. **Bergama 3.Noteri : Şennur ŞENSOY AKBULUT**
7. **Telefon Numarası : 0 232 632 00 03**
8. **DİKİLİ**
9. **Dikili Noteri : Ayşe Sevilay ÇELİK**
10. **Telefon Numarası: 0232 671 91 71**
11. **KINIK**
12. **Kınık Noteri : Ali ERTAN**
13. **Telefon Numarası : 0505 623 11 77**

#### BİLİRKİŞİLİK BÖLGE KURULLARI BİLGİLERİ

***Bilirkişi Bölge Kurulu Bulunmamaktadır.***

### H. DİĞER BİLGİLER

**1. Adalet Komisyonu Tarafından Göreve Yeni Başlayan Memurlara ve Diğer Personele Verilen Eğitimler**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Yeni Memurlara Verilen Eğitimler** | | |
| **Eğitimler** | **Tamamlanan** | **Devam eden** |
| Temel Eğitim | 3 | 0 |
| Hazırlayıcı Eğitim | 3 | 0 |
| Staj Eğitimi | 3 | 0 |
| Diğer | 0 | 0 |

## 3. DEĞERLENDİRME ve SONUÇ

Demokratik hukuk devletlerinde hesap verilebilirlik ve şeffaflık, kamu hizmetlerinin vazgeçilmez birer unsuru haline gelmiş olup, devlet organlarının işleyişinin ve yürütülen tüm hizmetlerin, kolayca anlaşılabilir ve açık bir şekilde kamuoyuna sunulması gerekmektedir. Bu gereklilik yargı hizmetleri için de geçerlidir. İş bu faaliyet raporu bu bilinçle hareket edilerek önemle ve titizlikle hazırlanmıştır.

Yargısal faaliyetleri yerine getirirken karşılaşılan fiziksel ve psikolojik zorluklara rağmen yargı mensupları üzerlerine düşen yükümlülükleri hukuk kurallarına bağlı kalarak, yılmadan, fedakarca, her hal ve koşulda yerine getirmektedirler ki bu; adalete olan bağlılığın, adaletin gerçekleşip insanlığa hizmet etmesi gerekliliğinin ve aynı zamanda bir yönüyle ahlaki sorumluluğun bir sonucudur. Yargıya olan güvenin azalması toplumun huzur ve barışını derinden etkileyecek, adalete olan inancı temelden sarsacaktır. Hakimler ve Cumhuriyet Savcıları yargıya olan güvenin azalmasına, adalet duygusunun zedelenmesine yol açacak her türlü davranıştan gerek özel gerekse iş hayatlarında kaçınmak zorundadırlar. Bu bağlamda tarafsız ve adil olunduğu kadar tarafsız ve adil görünmek de önemlidir.

İnsan Hakları Evrensel Beyannamesi, herkesin, hak ve yükümlülükleri belirlenirken ve kendisine bir suç yüklenirken, davasının bağımsız ve tarafsız bir mahkeme tarafından hakça ve açık olarak görülmesini istemeye hakkı olduğu ilkesini temel ilke olarak tanımakta ve günümüzde, insan hakları ve hukukun üstünlüğü ilkesine bağlı olan her devlette, şeffaflık ilkesinin yargının temel unsuru olduğu evrensel kabul görmektedir.

Buradan hareketle adaletin tesisi amacıyla her yerde olduğu gibi Bergama Merkez ve mülhakat Dikili ve Kınık Adliyelerinde 2021 yılı içerisinde üstün emek ve gayretle gerçekleştirilen yargısal faaliyetler tüm detaylarıyla yargıda şeffaflığın sağlanması adına kamu hizmetlerinde hesap verilebilirlik ilkesi çerçevesinde 2021 yılı faaliyet raporumuzla kamuoyuna sunulmuş olup raporun faydalı olmasını diliyor ve 2022 yılının Türk Yargı sistemi açısından her yönüyle geçmiş yıllara nazaran daha verimli bir yıl olmasını temenni ediyorum.

**Seçkin ŞENLİK**

**Adalet Komisyonu Başkanı**

1. [↑](#footnote-ref-1)
2. [↑](#footnote-ref-2)
3. [↑](#footnote-ref-3)
4. [↑](#footnote-ref-4)
5. [↑](#footnote-ref-5)
6. [↑](#footnote-ref-6)
7. [↑](#footnote-ref-7)
8. [↑](#footnote-ref-8)
9. [↑](#footnote-ref-9)
10. [↑](#footnote-ref-10)
11. . [↑](#footnote-ref-11)
12. [↑](#footnote-ref-12)